

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Presentation and Homepage Softwares 簡報軟體與網頁設計

當期課號	2104	Course Number	2104
授課教師	陳榮靜	Instructor	CHEN,RUNG CHING
中文課名	簡報軟體與網頁設計	Course Name	Presentation and Homepage Softwares
開課單位	社會工作系(四日)一B	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程介紹簡報軟體之製作與應用,網際網路上網頁的規劃設計與製作,以供非機算課程科系之學生修習,並以實務為導向進行教學,以培養學生實作之能力.	Objectives	The course will introduce how to build the presentation media,how to do presentation and how to create the web pages on the Internet. The course are suit for non-computer science students to study. The course will use implementation oriented to do teaching. Let students have implementation ability.
教材	1. 施威銘研究室, Dreamweaver MX 2004 中文版魔法書, 書號: F472, 2004.	Teaching Materials	
成績評量方式	期中考:25% 平時成績:30% 期末成績:30% 出席及學習態度:15%	Grading	middle test:25% homework:30% final test:30% present:15%
教師網頁	www.cyut.edu.tw/~crching		
教學內容	本課程介紹簡報軟體之製作與應用,網際網路上網頁的規劃設計與製作,以供非機算課程科系之學生修習,並以實務為導向進行教學,以培養學生實作之能力.內容包括: 1. 簡報軟體之製作 2. 簡報之展示 3. Dreamweaver 環境。 4. 範例網站建立過程介紹 5. 從建立網站、輸入文字、加入超連結、加入多媒體 檔案建立網站。 6. 網頁空間、轉址服務,網站管理。 7 Dreamweaver 多動態效果。 8.強化的網頁樣版功能。 9.完成個人網站架設	Syllabus	The course will introduce how to build the presentation media,how to do presentation and how to create the web pages on the Internet. The course are suit for non-computer science students to study. The course will use implementation oriented to do teaching. Let students have implementation ability. The content includes: 1. PowerPoint operation 2. Show the presentation 3. The environment of Dreamweaver 4. The example of Web sites. 5. Web pages design 6. Web pages Mangement 7. Dynamic Web pages 8. Enchance Homepage. 9. Finish your Homepage

尊重智慧財產權，請勿非法影印。